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Til stede: 
Fra Vest-Finnmark regionråd: 
Alta:  Ordfører Monica Nielsen 
Alta:  Rådmann Bjørn Atle Hansen 
Hammerfest: Ordfører Alf E. Jakobsen 
Hammerfest:  Rådmann Leif Vidar Olsen 
Loppa:  Ordfører Steinar Halvorsen 
Loppa:  Rådmann Marion Høgmo 
Kvalsund:  Ordfører Terje Wikstrøm 
Kvalsund: Fungerende rådmann Sigurd Beite 
Måsøy:  Ordfører Gudleif Kristiansen 
Måsøy:  Rådmann Inga Sørensen 
Nordkapp: Ordfører Kristina Hansen 
Nordkapp: Rådmann Charles Hansen  
Hasvik:  Ordfører Eva D. Husby  
Hasvik:  Rådmann Erik Arnessen 
Daglig leder:  Raymond Robertsen  
 
Dessuten møtte: 

 Bente Haug  FEFO 

 Sverre Pavel  FEFO 

 Rune Wedding  Redningsselskapet 

 Arve Paulsen  Norges Arktiske universitet 

 Frode Kjersheim Kystverket 
 
Følgende hadde meldt forfall:  
Hammerfest: Varaordfører Marianne Sivertsen Næss 
Alta:  Formannskapsmedlem Ronny Berg 
 
Møtet ble ledet av: Alf E Jakobsen 
 
Ordførerne i Alta, Kvalsund, Loppa deltok ikke personlig i behandling av sak 19/15, da de ikke hadde 
tiltrådt da saken ble behandlet pr. e-post. 
 
Ingen hadde merknader til innkallingen. 

 
Mandag 9 november 
 
12:00 Lunsj 
13:00 Formøte ordførerne 
13:45 Behandling av sak 15/15 og 21/15 
14:00 Tema 12 «FEFOs nye strategiplan, høringsmøte» 

v/nestleder i FEFO-styret Bente Haug, næringssjef Kate Persen, leder grunn- og 
rettighetsavdeling Sverre Pavel 

 14:45 Spørsmål og diskusjon 
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15:45 Pause 
16:00 Tema 13 «Orientering av kompetansekartleggingsprosjektet i regi av Norges Arktiske universitet i Vest-

Finnmark» 

v/ samfunnskontakt Arve Paulsen, Norges Arktiske Universitet (UIT) 
 16:30 Spørsmål og diskusjon 

17:00 Tema 14 «Redningsselskapet – En viktig del av beredskapen i regionen» 
 v/ Rune Wedding, daglig leder distrikt Finnmark 
 17:30 Spørsmål og diskusjon 
18:00 Behandling av saker  
19:00 Avslutning 1.dag 

20:00 Middag  
 Scandic Bryggen Hotell 
 
Tirsdag 10 november 
09:00 Tema 15 «Kystverket – sentral for utviklingen i regionen, status og fremtidige utfordringer» 

v/Frode Kjersem, regiondirektør Kystverket Troms og Finnmark 
 09:30 Spørsmål og diskusjon 
10:00 Behandling av saker  
12:00 Avslutning og lunsj 

 
Saksliste 

 
 Sak 15/15 Godkjenning av innkalling og saksliste 

 Sak 16/15 Ny strategiplan, 1.gangs behandling 

 Sak 17/15 Videre arbeid med utredning av «infrastruktur- og transporttjenester i  

Vest-Finnmark»  

 Sak 18/15 Orienteringer 

 Sak 19/15 Høring om eiendomsbeskatning av arbeidsmaskiner mv. i verk og bruk  

(behandlet pr epost i uke 37 og 38) 

 Sak 20/15 Kompetansekartlegging i Vest-Finnmark  

 Sak 21/15 Valg av leder og nestleder frem til regiontinget 

 Sak 22/15 Utsettelse arbeidet med marin verneplan for Lopphavet 

 Sak 23/15 Fiskerihavnene må videreføres i statsbudsjettet 

 

Sak 15/15 Godkjenning av innkalling og saksliste 

 

Forslag til vedtak: 

Innkalling og saksliste godkjennes 

 

Enstemmig vedtatt 

 

Sak 16/15 Ny strategiplan, 1.gangs behandling 

Innstilling fra styringsgruppen: 
 

1. Vest-Finnmark regionråd vedtar vedlagte strategiplan, og saksunderlag. 
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2. Vest-Finnmark regionråd sender saken med tilhørende dokument på høring til 

medlemskommunene 

3. Høringsfristen settes til 15.mars 2016 

4. Regionting 2015, avholdes 26.-27 april 2016 i Alta. 

 

Enstemmig vedtatt 

 

Sak 17/15 Videre arbeid med utredning av «infrastruktur- og transporttjenester i Vest-

Finnmark»  

 

  Vedtak: 

1. Vest-Finnmark regionråd tar rapporten om infrastruktur og 

transporttjenester som er utarbeidet av TØI, til orientering. Vest-Finnmark 

regionråd mener rapporten kan danne grunnlag for videre arbeid med 

samferdselspolitikk i regionrådet, og hos den enkelte medlemskommune. 

2. Vest-Finnmark regionråd mener det politiske arbeid med å forbedre 

infrastruktur og transporttjenester i Vest-Finnmark skal ha en høy prioritet, 

og vil komme tilbake med saker og vedtak når dette er aktuelt.  

 

  Enstemmig vedtatt 

 

Sak 18/15 Orienteringer 

 

Forslag til vedtak 

Orienteringene tas til orientering 

 

Enstemmig vedtatt 

 

 

Sak 19/15 Høring om eiendomsbeskatning av arbeidsmaskiner mv. i verk og bruk 

(behandlet pr epost i uke 37 og 38) 

 

 

Forslag til vedtak: 

1. Vest-Finnmark regionråd viser til høringsnotat 18.6.2015 fra Finansdepartementet om forslag 

om endring i reglene om eiendomsskatt på arbeidsmaskiner mv. i verk og bruk i lov 6. juni 

1975 nr. 29 om eigedomsskatt til kommunane (eigedomsskattelova).  

 

2. Vest-Finnmark regionråd er i mot begge alternativene om å fjerne «produksjonsutstyr og 

installasjoner» fra eiendomskattegrunnlaget for verker og bruk. Forslaget vil bety store 

inntektstap for flere av medlemskommunene, og medføre store nedskjæringer i 

velferdstilbud, investeringer, og muligheter for kommunene å videreutvikle seg. 
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3. Det er kommet signaler om at en andel av selskapsskatten skal kompensere for bortfall av 

eiendomsskatt på verk og bruk. Flere selskaper lokalisert i Vest-Finnmark, skatter ikke til 

vertskommunene, men til kommunen der hovedkontoret ligger. En økt andel av 

selskapsskatten vil ikke kompensere for bortfallet av eiendomsskatt på verk og bruk, og flere 

kommuner vil ha store netto tap på en slik omlegging. 

 

4. Forslaget er dramatisk for mange av medlemskommunene, og spesielt Hammerfest 

kommune. Forslaget innebærer et brudd på samfunnskontrakten som ligger til grunn for 

kommunenes samtykke til de store naturinngrepene som er gjort i forbindelse med 

prosessanlegget på Melkøya. Vest-Finnmark regionråd viser for øvrig til høringsuttalelsen fra 

Hammerfest kommune der de dramatiske konsekvensene for departementets forslag 

beskrives nærmere. 

 

5. Vest-Finnmark regionråd viser for øvrig også til høringsuttalelse fra Nettverket for 

petroleumskommuner – NPK, og stiller seg bak denne. 

 

6. Vest-Finnmark regionråd krever at forslaget trekkes. 

 

7. Dersom regjeringen likevel går videre, krever Vest-Finnmark regionråd sekundært at  

            det opprettes et bredt sammensatt lovutvalg for videre utreding. 
 

Enstemmig vedtatt 

 

Sak 20/15 Kompetansekartlegging i Vest-Finnmark  

 

Forslag til vedtak: 

Vest-Finnmark regionråd stiller seg positiv til den planlagte kompetansekartleggingen i Vest-
Finnmark, og anmoder medlemskommunene til å inngå avtale med Norges Arktiske universitet 
for gjennomføring av prosjektet. 

 

Enstemmig vedtatt 

 

 

Sak 21/15 Valg av leder og nestleder frem til regiontinget 

 

Vedtak: 

 

1. Som leder for Vest-Finnmark regionråd frem til førstkommende regionting velges: Alf E. 

Jakobsen (Hammerfest) 

2. Som nestleder for Vest-Finnmark regionråd frem til førstkommende regionting velges: Eva D. 

Husby (Hasvik) 
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Sak 22/15 Utsettelse arbeidet med marin verneplan for Lopphavet 
 
Vil ha pause i arbeidet med opprettelse Lopphavet marine verneområdet  
 
Vest-Finnmark regionråd ber Miljøverndepartementet utsette fristen for oversendelse av faglig 
vurdering fra arbeidsutvalget til departementet, der fristen er satt til 1.desember, med minst et halvt 
år. 
Vest-Finnmark regionråd mener at arbeidet går for fort, og det er behov for at de som berøres av 
vernearbeidet får tid til å gjøre seg kjent med forslagene og konsekvenser av disse. 
 
Vest-Finnmark regionråd mener at rekkevidden av flere forslag kan være omfattende for enkelte 
kommuner, og at en bred prosess der flere involveres vil bidra til at planen kan bli bedre. 

 
Enstemmig vedtatt 

 
Sak 23/15 Fiskerihavnene må videreføres i statsbudsjettet 
 
Vest-Finnmark regionråd konstaterer med overraskelse at post 60 - tilskudd til fiskerihavneutbygging 
- er fjernet fra forslaget til statsbudsjettet for 2016. 
For fiskeri- og kystkommunene i Finnmark er dette et stort tilbakeslag for muligheten til å utvikle 
viktig og nødvendig infrastruktur for fiskerinæringa. Fiskerihavner er infrastruktur på lik linje med 
veier og annen samferdsel i landet. Fiskerihavneutbygginga i fylket har hatt positiv effekt og er en 
forutsetning for fortsatt vekst og utvikling. Utbygginga er dog ikke fullstendig og behøver å 
videreutvikles. 
 
Fiskerinæringa er i dag en næring uten subsidier og svært viktig for nasjonal verdiskaping. Dessuten 
avgjørende for bosetting og næringsliv i fiskerisamfunnene i fylket. 
Det er et ønske fra myndighetene om at det skal skje en omstilling i næringslivet nasjonalt som følge 
av endringene innen petroleumsnæringene. Fiskerinæringa er en fremtidsrettet, miljøvennlig næring 
som gir varige arbeidsplasser i fiskerisamfunnene i nord. Økt aktivitet innen fiskerinæringa kan 
dermed bidra til at regjeringens målsetning om omstillinger skjer. Men da må det tilrettelegges med 
utvikling av fiskerihavnene som er viktig infrastruktur - på linje med annen infrastruktur ellers i 
landet. 
 
Vest-Finnmark regionråd krever derfor at post 60 - tilskudd til fiskerihavner - videreføres og styrkes på 
statsbudsjettet for 2016 og de kommende år. Vest-Finnmark regionråd forutsetter at fiskerihavner 
fortsatt skal være statlig eid. 
 

Enstemmig vedtatt 


